

Most Important Point**WE NEED ALL THE CLEAR AND VISIBLE PHOTOS + Do not remove the below mentioned 7 headings and paste the original photos instead of sample photos below all the headings + In one word file please send us maximum 8 to 9 photos only.******

(重要！请不要删除每一项的标题，将清晰可辨的图片替代示例图片即可, 最多不超过 9 张照片)

Photo no.1 The pictures must be clear enough to identify if coils are not touching the floor directly ;

照片 1：图片必须能清楚展示出垫木细节，以及卷钢没有直接接触地面；



Photo no.2 Both the side secured properly with proper Blocking/bracing

照片 2：卷钢两侧都需要由挡块/支撑体进行适当的固定；





Photo no.3 Last coil in the container is not supposed to touch the container wall

照片 3：集装箱内的处于最末位置的卷钢需以木条支架固定，不能碰触到集装箱墙面；



Photo no.4 Coils need to be lashed

照片 4：卷钢需要用钢丝绳捆扎固定；



Photo no.5 Solid Bulkhead to be placed at the front rear end to arrest the motion of the commodity to door.

照片 5：在货物和箱门的之间必须要有木条支架以防止货物在运输过程中撞击箱门造成货物/集装箱损坏；



Photo no.6 Please send us clear/visible two door open photograph as we wanted to see full stuffing.

照片 6：请提供清晰的打开两侧箱门后的货物装载图片，请保证全部货物装载情况（货物，托盘，木条支架，钢丝绳是如何被固定的）都能一目了然；



Photo no.7 We need one door shut photograph as in one picture we wanted to see the commodity stuff inside the container + container no.

In this one door shut photo complete container must be visible along with its border and edges and the commodity inside must be clearly visible. The photos must be clicked straight and not is any other angle.

照片 7：请提供一张关闭了一侧箱门的照片，需要同时显示出集装箱内的货物装载情况及集装箱箱号；**这张图片一定要能看到里面的装载情况以及集装箱的边角。**

